

《单词百科:spume是什么意思?spume怎么发音?spume的解释和用法》

英语单词spume是什么意思?spume怎么读?spume怎么发音?简答网为您整理了spume的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spume怎么读

spume的读音:[spju:m]

spume的意思

- 1、n.(海浪的)泡沫;
- 2、v.(使)起泡沫

spume的近义词

- 1、**bubble** n.泡, 水泡;冒泡, 起泡;泡影, 妄想;(欲表达的)一点感情;
- 2、**bubbles** n.泡(bubble的名词复数);泡影;肥皂泡;(欲表达的)一点感情;

- 3、**foam** vi.起泡沫;吐白沫;
- 4、**froth** n.泡沫;口边白沫;无关紧要的小事;
- 5、**spray** n.水花;喷剂;喷水器;喷雾;小树枝;花簇;

spume的双语例句

- 1、The beer will spume if you pour it too fast.

v.倒如果你把啤酒倒得太快，它会起泡的。

- 2、The Research and Application of Spume Well Killing Liquid

泡沫压井液的研究和应用

- 3、In this tormented state of mind, Euripides discovered his second spectator--one who did not understand tragedy and for that reason spumed it.

于是，怀着极其痛苦的心情，他找到另一个观众了，这个观众不了解悲剧，所以不尊重悲剧。

- 4、The white and icy spume hissing into the sea.

发出嘶嘶声退回大海的海浪的冰冷白色泡沫。

- 5、Traditional carbonic brush mechanism testing method is spumed. Based on the projectile-borne mechanism angular motion simulation device, a new testing method for the projectile-borne mechanism motion test is provided, which is based on the ARM embedded system.

该文在建立弹载机构角运动模拟装置的基础上，摒弃了传统的碳刷机构测试方法，提出了一种基于ARM处理器嵌入式系统的弹载机构运动测试新方法。

- 6、Size distribution of spume droplets of sea spray in sea-air interface

海气界面浪沫中泡沫液滴的尺寸分布

- 7、Analysis of the Spume Problem in Economic Growth in China

当前我国经济增长中的泡沫问题分析

- 8、The properties of silk fibroin solution decomposed from degummed silk by calcium

chloride were determined. The protein has excellent emulsification and stability that slightly change within pH 3-10 The emulsification, spume ability and stability increase with the increased concentration.

丝素经盐解的蛋白质溶液具有良好的乳化特性和稳定性，在pH3-pH10范围内对其影响不大，随着丝素浓度的增加，它的乳化特性、起泡性及其稳定性增强。

9、Billows of spume from the Irish Sea bash the seawall, misting a horizon commanded by the Big One.

爱尔兰海的巨浪猛烈冲击着海堤，这个大家伙模糊了人们的视线。

10、By now there were at least twenty people clustered on the rocks, safely out of reach of the spume, watching the group on the raft.

这时，至少有20个人聚在那溅不到浪花的岩石上，观望着木排上的几个人。

11、However, the inclination to Risk-shifting makes the price of assets depart from the true value of it and finally forms spume.

然而，金融中介的风险转移倾向容易导致风险资产的均衡价格偏离其基础价值，形成价格泡沫。

以上是简答网为您整理的spume怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于spume的用法、spume的释义、spume的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/spume>